
 

 

 

GRIFFIE 
BESTUURLIJKE OPVOLGING 

 

AFDOENING MOTIES EN TOEZEGGINGEN 

 
 

 

 

 

 

DATUM VERGADERING 28 februari 2022 DATUM 29 juni 2023 

AGENDAPUNTNUMMER 1.03.04   

PORTEFEUILLEHOUDER R. van Dolder   

DOCUMENTNUMMER D22.001798   

ONDERWERP Afdoening toezegging  bij agendapunt 1.03.04 kredietverzoek 

Energiebesparingsakkoord 

 

 

Inleiding 

 

Tijdens de raadsvergadering van 28 februari jl. heeft wethouder van Dolder bij agendapunt 1.03.04 

RV Kredietverzoek Energiebesparingsakkoord de volgende toezegging gedaan: 

 

 

 

Motie/Toezegging 

 

Wethouder Van Dolder zegt toe dat de energiebesparing voor de gemeente Koggenland in kaart 

wordt gebracht. 

 

 

Afdoening  

Het energiebesparingsakkoord is een cofinanciering naast de provinciale subsidieregeling 

Stimulerend Energietoezicht bedrijven (seb) en gericht op bedrijven. In de verantwoording richting 

de provincie zal worden aangegeven welke energiebesparende maatregelen er op dit vlak zijn 

genomen. Het jaar 2022 was hierbij een aanloopjaar, dus maatregelen volgen in 2023 en worden 

verantwoord in 2024. Daarnaast start eind 2023/begin 2024 een energiebesparingsprogramma 

gericht op (koop)woningen. Hiertoe vragen we ook een subsidie aan bij de provincie NH en 

daarnaast vragen we financiering aan via het Nationale isolatieprogramma (NIP). Ook hiervoor 

zullen de genomen maatregelen worden bijgehouden. De uitvoering start in 2024, dus de eerste 

verantwoordingen dan in 2025. Het gaat bij deze verantwoordingen om het in kaart brengen van de 

maatregelen die zijn genomen op gebied van energiebesparing.  

 

De gerealiseerde daadwerkelijke energiebesparing wordt nergens direct gemonitord. Het doel van 

energiebesparing is uiteindelijk dat het bijdraagt aan reductie van CO2 uitstoot, dit wordt wel 

gemonitord, onder andere in de landelijke klimaatmonitor. Omdat er behoefte is aan meer zicht op 

hoe dit regionaal/lokaal en per sector verloopt, zijn we (samen met de andere Westfriese 

gemeenten) in gesprek over het aansluiten bij de CO2-routekaart die is ontwikkeld door Berenschot. 

Ook dit gaat primair om monitoring van de reductie van de CO2-uitstoot. Maar Berenschot geeft 

aan dat het op basis van de bestaande data mogelijk is om in de tijd (1990-2020-2030 en dan per 5 

jaar) aan te tonen hoe bruto elektriciteit/warmte uitstoot (c.q. verbruik en dus zonder correctie voor 

lokale opwek) en de energievraag per sector (zijnde aardgasinzet) zich ontwikkelt. Deze cijfers 

betreffen dan de daadwerkelijke ontwikkeling van de energievraag en niet de temperatuur 

gecorrigeerde energievraag (2010 was een koud jaar, dus veel energievraag en 2020 was een warm 

jaar, dus relatief lage energievraag).  Dit kan aan het dashboard worden toegevoegd als extra 
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tabblad dat inzicht geeft in de ontwikkeling van energiebesparing (bruto) en energieneutraliteit 

(dus incl. lokale duurzame opwek). De voorbereidende gesprekken hierover zijn nu eerst enkel nog 

ambtelijk gevoerd, dus er moet nog besluitvorming plaatsvinden. Uw raad zal over de 

besluitvorming geïnformeerd worden.  
 

 

 

 

 


